## 日本語

「鑑真号」のご予約を検討いただき有難うございます。

学割料金のご利用は下記の流れになります。

① 予約サイト (PC のみ対応) から会員登録の上、大人料金でご予約をお願いいたします。

https://jzh.chinjif.com/tickets/ticketing/search

- ② ご予約後、「ORDER 番号」及び有効期限の分かる学生証の画像をこちらにメールしてください。
- ③ メール受信後、こちらで学割適用の金額に変更させていただきます。(土日祝を除く)
- ④ お客様のほうで「マイページ→予約の確認」にて、「申込詳細」から金額の変更を確認してください。

なお、営業日内で数日経過しても金額変更になっていない場合は、オーダー番号と共にメールにてお問い合わせください。

ご予約お待ちしております。

## English

We appreciate your interest in booking "JIAN ZHEN HAO".

To apply a student discount, please follow the steps below:

① Please register your account on the booking website (PC only) and complete your booking as an adult fare.

Booking website: <a href="https://jzh.chinjif.com/tickets/ticketing/search">https://jzh.chinjif.com/tickets/ticketing/search</a>

- ② After your booking, please email us your "ORDER Number" attached with a picture of your student ID that clearly shows its expiry date.
- ③ Upon receiving your email, we will change your fare as a student. (Excludes weekends and public holidays.)
- ④ You can confirm the updated fare by checking through "My Page → Reservation Details" and "Application Details" section.

If the fare has not been updated after a few business days, please contact us by email with your order number.

We look forward to your booking!

## 中 文

感谢您选择预订"鉴真号"。

使用学生优惠票价的流程如下:

- ① 请通过预订网站(仅支持电脑)注册会员后,以成人票价进行预约。 预订网址: https://jzh.chinjif.com/tickets/ticketing/search
- ② 预约完成后,请通过邮件发送您的"订单编号"以及能确认有效期限的学生证照片给我们。
- ③ 收到邮件后,我们将为您修改为学生优惠价格(不包括周末及节假日)。
- ④ 请在"个人中心→我的订单"里面的"订单详情"中确认金额是否已更改。

如果在工作日内几天后金额仍未变更,请您通过邮件附上订单编号进行咨询。

期待您的预约!